
PROTOKÓŁ NR LIX/2022
z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odbyla się w dniu 28 września 2022 r. w trybie zdalnym.

Ad.1
0    godzinie    15QZ   Wiceprzewodniczący    Rady    Miejskiej    w    Jędrzejowie    Paweł

Błaszkiewicz otworzył obrady LIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie.

Wiceprzewodniczący P. Błaszkiewicz przedstawił porządek obrad czyli :
1.   Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
2.   Uchwała w sprawie udzielenia Województwu Świętokrzyskiemu pomocy finansowej

na modemizację dróg wojewódżkich.
3.    Zamknięcie obrad.

Wiceprzewodniczący  P.  Błaszkiewicz  stwierdził,  że  w posiedzeniu  bierze  udział  19
radnych i orzekł,  że jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwał.

Wiceprzewodniczący  P.  Błaszkiewicz  zgłosił  kandydaturę  radnego  Mirosława  Sztabławego
na sekretarza obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie.
Innych kandydatur rie zgłoszono.
Radny M. Sztabławy wyraził zgodę na kandydowanie.
Wiceprzewodniczący   P.    Błaszkiewicz       poddał   pod   głosowanie   kandydaturę   radnego
M. Sztabławego na sekretarza obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie:

Za                                   -           19 glosów
Przeciw                         -             O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

Rada Miejska w Jędrzejowie wybrała radnego M. Sztabławego na sekretarza obrad LIX sesji
Rady Miejskiej w Jędrzejowie.

Ad.2
Uchwała   w   sprawie   udzielenia   Województwu   Świętokrzyskiemu   pomocy   finansowej
na modernizację dróg wojewódzkich.
Wiceprzewodniczący   P.   Błasżkiewicz  poprosił      Bumistrza   M.   Piszczka  o   omówienie
przedmiotowej uchwały. Bumistrz poinfomował zebranych, że w budżecie uchwalona była
w  miesiącu  styczniu  kwota  75 000,00  zł  na  budowę  chodnika  pomiędzy  miejscowościami
Ludwinów a Łysaków.

Wiceprzewodniczący P. Błaszkiewicz poprosił o potwierdzenie quorum.

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzię]a  uchwalę  w  sprawie  udzie]enia  Wojewódzmru
Świętokrzyskiemu     pomocy     finansowej     na     modemizację     dróg     wojewódzkich,
następującym stosunkiem g[osów:

1.Za
2.          Przeciw

-             18 glosów
0 8los



3.          Wstizymalo się          -               O g]os

Powzięta Uchwa]a Nr LIX/472/22, w za]ączeniu do protokolu.

Ad.3
Zamknięcie obrad.

Wiceprzewodniczący    P.     Błaszkiewicz    zamknął    LIX    sesję    Rady    Miejskiej
w Jędrzejowie o godz.  15.13.
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Barbara Gola

Zalaczniki:
1.     Lista obecności.
2.    Podyęta uclwała.
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